
 Protokół nr XXI/2020 
z   Sesji Rady Miejskiej w Poniecu odbytej  16 grudnia  2020 roku w godz. 1000 -  1255 w Hali 

widowiskowo – sportowej w Poniecu. 

____________________________________________________________________ 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej  Jerzy  Kusz  o godzinie 1000 otworzył XXI Sesję Rady Miejskiej 

w Poniecu. Powitał radnych,  przybyłych gości oraz: 

   

• Burmistrza Ponieca Jacka Widyńskiego 

• Zastępcę Burmistrza Ponieca Eugeniusza Nowaka 

• Kierowników jednostek i zakładów budżetowych 

• Pracowników Urzędu Miejskiego     

 

Listy obecności radnych i gości stanowią załączniki do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz stwierdził, że zgodnie z listą obecności  w sesji uczestniczy 

15 radnych,  co stanowi  kworum  pozwalające na  podejmowanie uchwał.  

 

Następnie przewodniczący obrad Jerzy Kusz stwierdził, że radni otrzymali porządek obrad  

sesji  wraz z zaproszeniami na XXI Sesję,  zwrócił się z pytaniem o uwagi do porządku obrad 

XXI Sesji Rady Miejskiej. 

 

Rada Miejska w Poniecu przyjęła następujący porządek obrad XXI Sesji Rady Miejskiej: 

 

1. Otwarcie, 

2. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu                    

z działalności w okresie międzysesyjnym i realizacji uchwał podjętych na poprzedniej 

sesji, 

3. Interpelacje i zapytania radnych, 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr 

XII/114/2019 z dnia 18 grudnia 2019 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Poniec na lata 2020-2032, 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  Gminy 

Poniec na rok 2020, 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Poniec na lata 2021-2032, 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej na rok 2021, 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla gminy Piaski w roku 

2021, 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Gostyńskiego 

w roku 2021, 

10. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Poniec, 

11. Przyjęcie protokołu z XX Sesji Rady Miejskiej. 

12. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

13. Wolne wnioski i zapytania, 

14. Zakończenie. 

 

Przystąpiono do omawiania poszczególnych punktów. 

 

Pkt 1. Otwarcie. 

             

Pkt 2. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu                    

z działalności w okresie międzysesyjnym.  
 

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym.  Informacja została przyjęta bez uwag. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz przedstawił informację o działaniach w okresie 

międzysesyjnym.  

 

Pkt 3. Interpelacje i zapytania radnych.  
 

Nie zgłoszono 

 

Pkt 4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr 

XII/114/2019 z dnia 18 grudnia 2019 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Poniec na lata 2020-2032 
 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz   poprosił  Skarbnika Gminy o przedstawienie projektu 

uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła  projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  
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Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 

uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji 

na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Zastępca  Przewodniczącego  Rady  Aneta Wrotyńska  przedstawiła  projekt  uchwały                     

w przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 15 radnych jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr XXI/173/2020 

w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr XII/114/2019 z dnia 18 grudnia 

2019 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 

2020-2032 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  

Gminy Poniec na rok 2020 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz poprosił  Skarbnika Gminy o przedstawienie projektu 

uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła projekt uchwały wraz                                       

z uzasadnieniem w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Poniec na rok 2020.  

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 

uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji 

na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

  

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, poprosił swego zastępcę Pana 

Dariusza Kielisia o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały                              

w przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 15 radnych jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr XXI/174/2020 

w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej Gminy Poniec na rok 2020. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Poniec na lata 2021-2032 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz poprosił  Burmistrza Ponieca o przedstawienia projektu 

budżetu na rok 2021 oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2032. 

 

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński  podczas swojego wystąpienia omówił projekt budżetu na 

2021 rok oraz projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2032.  

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz poprosił swego zastępcę Pana Dariusza Kielisia                            

o odczytanie opinii składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie  

budżetu Gminy Poniec na 2021 rok oraz o projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej na 

lata 2021-2032. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś odczytał: 

• uchwałę Nr SO-0952/19/12/Ln/2020 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 30 listopada 2020 roku w sprawie wyrażenia opinii o 

projekcie uchwały budżetowej Gminy Poniec na 2021 r. 

• uchwałę Nr SO-0957/19/12/Ln/2020 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 30 listopada 2020 roku w sprawie wyrażenia opinii o 

projekcie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Poniec na lata 2021-2032. 

 

Przewodniczący poszczególnych komisji przedstawili opinie dotyczące projektu budżetu 

Gminy Poniec na 2021 rok, które stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Kusz stwierdził, że budżet został opracowany bardzo 

racjonalnie i bezpiecznie, zważając na czasy obecnej pandemii. Na zakończenie wypowiedzi 

Przewodniczący pozytywnie ocenił budżet. 

 

Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś zabierając głos zaznaczył, że w czasach obecnej 

pandemii ciężko przewidzieć wpływy jakie zasilą budżet, w związku z tym nie wiadomo czy 

wszelkie zaplanowane inwestycje zostaną poczynione. Jednakże nie zmienia to faktu, że 

budżet jest bezpieczny, bo zaspokaja podstawowe potrzeby Gminy.  

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła wykaz autopoprawek do projektu uchwały 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 2021-2032 

oraz uchwały w sprawie budżetu Gminy Poniec na rok 2021. 
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W "Uzasadnieniu do uchwały budżetowej na rok 2021" dokonuje się poprawek 

uwzględniających wszystkie wyżej wprowadzone zmiany. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz stwierdził, że jeśli nie usłyszy sprzeciwu, to przeprowadzi  

przegłosowanie  zgłoszonych autopoprawek tzw. „blokiem”  

tj. autopoprawki nr 1 (dot. proponowanych zmian do uchwały Wieloletniej Prognozy 

Finansowej) ”za” głosowało 15 radnych 

tj. autopoprawki nr 1, 2 (dot. proponowanych zmian do uchwały budżetowej) ”za” głosowało 

15 radnych 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz ogłosił 30 minut przerwy. Radni otrzymali projekty uchwał 

po naniesieniu zmian. 

 

Po przerwie Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały w 

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 2021-2032.  

 

Rada Miejska w obecności 15 radnych jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr XXI/175/2020 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata                  

2021-2032. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 7.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Poniec na 2021 rok. 

 

Przewodniczący  Rady Jerzy Kusz  stwierdził, że  projekt budżetu  Gminy Poniec na 2021 rok 

wpłynął do Rady Miejskiej do dnia 13 listopada 2020 roku. Został dostarczony radnym                    

z odpowiednim wyprzedzeniem. Projekt budżetu na 2021 rok  był opiniowany na  

posiedzeniach czterech komisji. 

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  poprosił swego zastępcę o przedstawienie projektu 

uchwały. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały                                   

w przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w  obecności 15 radnych  jednomyślnie  podjęła  

uchwałę  nr XXI/176/2020 

w sprawie  uchwały budżetowej Gminy Poniec na 2021 rok. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Kusz wręczył budżet na 2021 rok do realizacji 

Burmistrzowi Ponieca Panu Jackowi Widyńskiemu zapewniając, iż Rada Miejska będzie 

współpracować by zadania  uwzględnione w budżecie gminy zostały wykonane. 
 

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński wyraził podziękowanie za przyjęcie budżetu.  Zapewnił, że 

przy udziale współpracowników, dyrektorów, kierowników jednostek, radnych, sołtysów  

budżet  będzie realizowany.  

 

Pkt 8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Piaski w roku 

2021. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił  Skarbnika Gminy o przedstawienie projektu 

uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

  

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę                

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca  Przewodniczącego  Rady  Aneta Wrotyńska   przedstawiła  projekt  uchwały                          

w przedmiotowej sprawie. 

                                                                                              

Rada Miejska w obecności 15 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXI/177/2020 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Piaski w roku 2021. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Gostyńskiego w roku 2021. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz poprosił  Skarbnika Gminy o przedstawienie projektu 

uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 
Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

  

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji w której radni nie zgłosili uwag.  
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Głos zabrał Radny Mariusz Nowak, dziękując Radnemu Powiatowemu Maciejowi Malczykowi 

za  współpracę miedzy Powiatem Gostyńskim a Gminą Poniec, która układa się o wiele lepiej 

niż w poprzednich latach.  

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę                

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca  Przewodniczącego  Rady  Dariusz Kieliś   przedstawił  projekt  uchwały                          

w przedmiotowej sprawie. 

                                                                                              

Rada Miejska w obecności 15 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXI/178/2020 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Gostyńskiego w roku 2021. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 10. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Poniec 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz   poprosił  Podinspektora UM Łukasz Białka o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Podinspektor Łukasz Białek przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji nad przedstawionym  projektem 

uchwały.  W trakcie dyskusji radni nie zgłosili uwag do przedstawionego tematu, który był  

omawiany na autonomicznych posiedzeniach komisji. 

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę                 

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca  Przewodniczącego  Rady  Aneta Wrotyńska   przedstawiła  projekt  uchwały                      

w przedmiotowej sprawie. 

         

Rada Miejska w obecności 15 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXI/179/2020 

w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Poniec 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt  11.  Przyjęcie protokołu z XX Sesji Rady Miejskiej. 

     

Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Kusz poinformował, że zgodnie z  paragrafem 38  

Statutu Gminy Poniec do biura Rady nie wpłynęły uwagi do protokołu z XX Sesji Rady 

Miejskiej. Rada Miejska w obecności 15 radnych w głosowaniu jednomyślnie przyjęła 

protokół z XX Sesji Rady Miejskiej.  

 

Pkt  12. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

                

Nie wpłynęły. 

 

Pkt  13. Wolne wnioski i zapytania. 

 

Radny Powiatowy i Dyrektor Gminnego Centrum Kultury Maciej Malczyk podziękował 

Burmistrzowi oraz radnym za wsparcie dla Powiatu oraz dobrą współpracę.  

 

Pkt 14. Zakończenie. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz  w związku z wyczerpaniem porządku obrad podziękował 

radnym i gościom za uczestnictwo w XXI Sesji Rady Miejskiej i o godz. 1255 dokonał 

zamknięcia obrad Sesji.   

 

 

 

 

 

 

 

 
  Protokółowała                                                                                    Przewodniczący  Rady 
Karolina Hamrol                                                                                           Jerzy  Kusz 
 

 
 
 
 


